
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 27.06.2023 r. 

  

I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 13.00 

Obecni na posiedzeniu: 

Jolanta Michałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Edward Pilarski – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Andrzej Janus – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Roman Kulawik – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Zbigniew Pęcherz – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Artur Dawydzik – Przewodniczący Rady Gminy  

nieobecni: 

Adam Pielka – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Alicja Ziaja - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie pisma dot. ul. Jaśminowa Potępa.  

2. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji - Jolanta Michałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

  

Ad. 1.  

Rozpatrzenie pisma dot. ul. Jaśminowej w Potępie. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła zgromadzonym treść pisma. Sekretarz Gminy 

poinformowała, że 19 czerwca br. wpłynęło do Urzędu Gminy pismo dot. drogi gminnej – ul. 

Jaśminowa w Potępie. Mieszkańcy gminy zwrócili się do Rady Gminy z wnioskiem 

zobowiązania organu wykonawczego gminy do podjęcia działań zmierzających do 

spowodowania co najmniej przejezdności tej drogi (ul. Jaśminowa), jeśli jej remont przekracza 

możliwości finansowe gminy.  

Sekretarz Gminy przypomniała, że remont przedmiotowej drogi został ujęty w planie bieżących 

napraw i prace będą wykonywane w najbliższych miesiącach. Prace przygotowawcze są w 

toku, procedury są realizowane zgodnie z obowiązującymi przepisami. Przedmiotowe zadanie 

jest zadaniem, którego realizacja należy do Wójta Gminy a nie do Rady Gminy, dlatego 

członkowie Komisji, po przeprowadzeniu dyskusji i wysłuchaniu informacji Sekretarza Gminy 

wypowiedzieli się jednogłośnie (5-ciu radnych) w wyżej wymienionej sprawie.  

Członkowie Komisji postanowili przekazać je do podmiotu właściwego do rozpatrzenia, tj. do 

Wójta Gminy, z prośbą o informację zwrotną o sposobie rozpatrzenia pisma.   

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono. 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 13.30.  

 

Protokół zakończono i podpisano………………………………………………………………. 

Prot. K. Michałek 

 


